
Iskra-Mikroelektronika
bo spet oživljena

Nekatere dele sestavljene organizacije združenega dela nIskra", so zadnja
leta pestile težave in za nekatere je mogoče predvidevati, da koreninijo v
prepočasnem prestrukturiranju ali celo v slabein razvojnem konceptu. Tudi
delovni organizaciji »Iskra-Mikroetektroiuka" v Stegnah, katera je po 12 le-
tih poslovanja še vedno v ustanavljanju, bi najbrž lahko pripisali približno
enako diagnozo. Pred dobrim mesecem dni so v javnosl pricurijalc prve in-
formacije o njeni nadaljnji usodi. Zadnja med njimi je napovedovala tudi
možnost njene likvidacije. Zglasili smo se v tej delovni organizaciji z 250
članskim kolektivom, z namenom da bi preverili resničnost le-te in se sezna-
nili z dejanskim stanjem razmer.

Z delno proizvodnjo mikrovezij
je ,,Mikroelektronika" pričela takoj
po končani prvi fazi izgradnje pred
dvanajstimi leti, leta 1983 pa je z
dokončanjem druge faze v celoti
osvojila proizvodnjo mikroelektro-
vodnih vezij, nam je z informacijo
postregel direktor Stane Preskar.

Tovarna je bUa projektirana za
lastne ,,lskrine" potrebe in so zanjo
združevali sredstva dolgo vrsto let.
Prvič zanjo niso mogli zbrali sred-
stev v letu 1988 zaradi česar je ostalo
za 11 milijard nepokrite izgube.
Njene izgube so nastajale predvsem
zato, ker iz ostaiih delov SOZD-a ni
bilo toliko naročil kot je bilo priča-
kovano, obseg naročenih serij pa je
bil tudi premajhen, da bi zagotavljal
pokrivanje vseh stroškov tovarne.
Poskušali so si pomagati z iskanjem
kupcev tudi izven SOZD-a in celo v
tujini, vendar je ta usmerjenost pri-
šla že prepozno. Po tej ugotovitvi so
iskali druge možne poti za sanacijo
v okviru SOZD-a kakor tudi izven
njega, vendar doslej ob vseh posku-
sih rešitev niso našli. Ker te ni, je
Delavski svet na zadnji seji dal po-
budo za radikalen poseg, kar pome-
ni redno likvidacijo DO v ustanav-
ljanju, o čemer bo v začetku maja
t.l. razpravljal že tudi Zbor združe-
nega dela skupščine občine Ljublja-
na Šiška. Z Ukvidacijo naj bi bila
prav tako opravljena prisilna porav-

nava vseh dosedanjih obveznosti
DO, ob tem naj bi bila ustvarjena
možnost oblikovanja novega podje-
tja z neposrednimi interesenti iz
skupine mladih strokovnjakov v
,,Iskri" in izven nje v smislu novega
Zakona o podjetjih.

Novo podjetje, oblikovano s
spremenjenimi lastninskimi odnosi
z možnostjo uvedbe delničarske
družbe, se bodo lahko kot pričaku-
jejo, hkrati spremenili razni kreditni
odnosi iz katerih izvirajo velike
obrestne obremenitve sedanjega po-
djetja. Spremenjeni lastninski od-
nosi bi uspešno vplivali ne samo na
enostavno in razširjeno reprodukci-
jo, temveč tudi na uspešen razvoj
uporabe mikrovezij v širšem spektru
proizvodnje in izdelkov našega go-
spodarstva. K takemu razvoju bo
kot menijo in pričakujejo lahko
močno prispeval prav tako IS SRS s
tem ko bo podprl formiranje tako
imenovanega ,,tehnološkega parka
za mikroelektroniko", katerega na-
men bo pospeševanje uporabe elek-
tronskih vezij v izdelke nekaterih
panog.

Sklep o likvidaciji sedanjega po-
djetja naj bi nastopil še ta mesec,
kdaj pa naj bi bil dan rojstva nove-
ga, pa šele proučujejo, vsekakor naj
bi ne bilo daljših časovnih zamikov
od likvidacije starega podjetja.
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